
Møte 2.november 2016 
 

Møtested: Hydrolift 
Møteleder: Presidenten 
Program: Bedriftsbesøk. Oppmøte på Hydrolift 
 
Finn-Olaf ønsket velkommen og takket Reidar Gjølstad for at vi 
fikk komme på bedriftsbesøk. 
 
Så ble ordet gitt til Reidar som inviterte oss opp til møterommet i 
2. Etg. De som ønsket det kunne ta med seg kaffe.  
 
Han startet med å vise en billedserie av modellene de lager, og litt 
om hvordan båtene blir til, fra de er på tegnebrettet til de er ferdig 
produsert.  
Vi fikk høre litt generelt om driften, hvor mange ansatte de har, og 
hva slags drift de har i lokalitetene på Torp og på Mosseveien. 
 
Deretter fikk vi omvisning i produksjonslokalet på Mosseveien. 
Der fikk vi både se og høre om produksjonen av båtene. 
Vi fikk også se en ferdig båt, og de er jo svært lekre både i design 
og utførelse.  
 
Møtet ble avsluttet inne i hallen, og Reidar fikk overlevert ei flaske 
vin som takk! 
 
Berit B. Westby 
Sekretær 
 


